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Délský potápěč: Stránky věnované metapolitice, kultuře, historii a geopolitice.

 Jak po týdenním vývoji hodnotíte konflikt na Kavkaze?

Jsem jím hluboce znepokojen. Zásadně odsuzuji gruzínský útok na Jižní
Osetii, vraždění civilistů v této oblasti i masivní nasazení ruské armády.
Jsem smutný z toho, že se nechce brát realita jaká je, zase se vytvářejí
určité mýty, zase se vede zástupná hra nad touto tragickou situací a ona
to tragická situace pro miliony lidí na Kavkaze v každém případě je.
Oběťmi jsou vždy normální lidé a ne politici.

celý rozhovor k přečtení zde.
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